
仓储笼,货架，北京货架，库房货架

产品名称 仓储笼,货架，北京货架，库房货架

公司名称 北京盛世金星货架制造有限公司

价格 550.00/件

规格参数 品牌:金星
承重:200kg
类型:折叠式仓储笼

公司地址 北京市大兴区黄村镇西芦城村村委会西500米

联系电话 13366666614 13366188636

产品详情

品牌 金星 承重 200kg
类型 折叠式仓储笼
仓储笼是广泛应用于汽车电子生产制造企业和大型仓储式超市中的一种容器 , 仓储笼被广泛
的用应与原料、半成品及成品的暂存、运输、分类整理与存放。仓储笼也是一种特殊的包装
形式；具有和托盘类似的作用，但其钢材料和网状、立体的结构等特点决定它既可作立体的
装卸、存运、运输工具，又可作物流周转箱使用，还可作售货工具；其功用已经深入到生产
、流通、消费诸领域，经历了暂存、包装、装卸搬运、存储、运输等环节，贯穿于物流的全
过程。可配合 :阁楼货架,中型货架,
超市货架,重型货架,图书货架,自动化立体仓库等办公设备使用。 storage cage is a kind of
container which widely used in automotive electronic manufacturing enterprises and large warehouse-
style supermarket, storage cage has been widely used in the raw materials, semi-finished products,
temporary store, transportation, classify arrangement and deposit. storage cage is also a special form of
packaging; it plays a similar role as tray, but according to its features of steel materials and mesh, three-
dimensional structure, it not only is a tool of loading/unloading, store and transportation, but also used
as the logistics flow box and sales tools; its function has depth to the production, circulation and
consumption and other various fields. throughout transit, packaging, and material handling, storage,
transport and other sectors it run through the entire process of logistics. it can be used with the office
equipment, such as: attic type rack, medium type rack, supermarket shelves, heavy duty rack, book
shelf, and automated warehouses

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

